
 با همة شما باد.     القدس فيض خداوندْ عيسي مسيح، محبت خدا و رفاقتِ روح

      ٤٦،  ١٢يوحنا  ام تا هر كه به من ايمان آورََد، در تاريكي نماند.     من چون نوري به جهان آمده

 
 حقيقت است آمين بياييد دعا كنيم: پروردگارا، ما را در حقيقت خود تقديس كن. كلام تو 

.............ما ديگر به سختي مي دانيم كه تاريكي چيست. در زمان مدرن در هر كجا هرگز واقعا   -تاريكي 
همه اينها دنيا  ما را   -تاريكي نيست. لامپ هاي خيابان، تابلوهاي نئون، نور از پنجره هاي آپارتمان، نور ماه 

در غليظ ترين مه.  اما تاريكي واقعآآ چيست؟   روشان مي كنند. شما هميشه مي توانيد چيزي را ببينيد، حتي 
آن را تجربه كرديم.  كلاس كودكان در مورد داستان انجيل در طول هفته  كودكان در هلدرونگن 

»بارتيميوس نابينا» بود. با بچه ها به غار به نام بارباروسا رفتيم. سپس از راهنما خواستم كه چراغ ها را به  
ثانيه  خاموش كند. غار واقعا تاريك شد.  هيچ نور و سايه اي ديده نمي شد. تاريكي مطلق براي  ١٠مدت 

كودكان   ترسناك است. به اين دليل هيچ كس جرات داشت حركت كند.  وقتي راهنما دوباره برق را روشن  
 كرد، همه آرام شدند.   

 
كريسمس مانند زماني است كه دنياي ما كه تاريك است به شبكه قدرت خدا متصل است. عيسي گفت: «من 

نور جهانم. هر كه از من پيروي كند، هرگز در تاريكي راه نخواهد پيمود، بلكه از نورِ زندگي برخوردار خواهد 
اريكي زندگي نكند.» هركس كه به    بود.» همچنين مي توان ترجمه كرد: «...تا هر كه به من ايمان دارد در ت

قدرت خدا متصل است، و هر كه به عيسي مسيح ايمان دارد، در تاريكي نيست و به همين دليل زندگي  نور 
خدا از او مي درخشد  و شكوه پسر خدا در اطرافش حاضر است. در اين پرتو  محبت و رحمت خدا را مي  

ما به ارمغان مي آورد: اميد مي يابيم، آرامش مي يابيم، شادي  شناسيم و اين نور امتياز هاي زيادي   براي 
مي يابيم، جامعه خوب مي يابيم، راهنمايي براي زندگي موفق مي يابيم. با عيسي، نور خدا به جهان آمد و هر 

 جا اين نور به حيات بيايد، شب تبديل به روز مي شود.

 
 اين كه از طريق عيسي ديگر در تاريكي نيستيم به چه معناست؟

 
نمي   تهديدكنندهاول: در اين پرتو خدا را مي شناسيم. خدا تاريك و ناشناخته باقي نمي ماند. سرنوشتي  ما   

ماند كه از يك طراف خوشبختي مي بخشد و به سوي ديگر بي رحمانه ضربه مي زند. در عيسي، خدا  
صورتش به ما انسان     نشان مي دهد. و مي دانيم، حتي اگر مجبور باشيم سختي ها را تحمل كنيم: خدا    

 ما را دوست دارد و هرگز ما را تنها نگذارد.  

 



دوم: در اين پرتو است كه جهان را مي شناسيم. مي دانيم كه خداوند آن  را خيلي خوب آفريده است. مي  
دانيم كه او ساختر خوبي به آن داده است كه در فرمان هاي او نيز نشان داده شده است.  با وجود اينكه  

ا عيسي نيز واقعاً همه را دوست همنوعان خودمان  ضعيف هستند و اشتباهات دراند  آنها را دوست داريم، زير
دارد. ما دنيا را با هوشياري در ذات گناه و زودگذرش درك مي كنيم، اما در عين حال مي دانيم كه عيسي 

 گناهان را مي بخشد و بر جهان غلبه كرده است.
 

سوم: در اين پرتو، دل و جرات پيدا مي كنيم به آينده نگاه مي كنيم. براي كساني كه عيسي را نمي شناسند،  
انتقال  به سال جديد مانند  غارسياه  است. آنها هيچ چيز را نمي توانند با اطمينان ديد، فقط مي توانند 

چه اتفاقي براي سلامتي  خواهد افتاد؟ حدس بزنند و احساس كنند. چه اتفاقي براي محل كار خواهد افتاد؟ 
چه اتفاقي براي خانواده خواهد افتاد؟  زندگي امن در اجتماعي چه خواهد شد؟ چه اتفاقي براي صلح جهان  
خواهد افتاد؟ چه بدبختي ها و بلاهايي در كمين سال جديد است؟  چه بر سر ما خواهد آمد؟ ترس از آينده 

تاريكي مطلق است كه پيش مي آيد وقتي كه  انسان ايمان به خدا ندارند. امروز بر مردم غالب است و اين  
براي كساني كه به عيسي ايمان دارند، سال نو تاريك نيست. البته فرد كه به عيسي ايمان دارد نمي داند چه 

ال جديد چيزي  به سراغش مي آيد، اما با وجود نگاه تيره به آينده به اندازه كافي مي بيند.او مي داند كه س
گردد و حتي موهاي سر شما به  نيز سال خداوند است... حتي گنجشكي بي آرزش   نزد خدا فراموش نمي

تمامي شمرده شده است. به همين دليل از سال جديد نمي ترسيم.   هر كسي كه با پرتو ي ايمان وارد سال 
ند:   عيسي براي هميشه در كنار من جديد مي شود، مي تواند با اطمينان اين كار را انجام دهد، زيرا مي دا

 است و چيزهاي خوبي به من خواهد داد. و در پايان نور عظيم شكوه جاودانه در انتظار من است. 
 

درخشد، به سختي  چهارم: نور عيسي غم را از بين مي برد. وقتي خورشيد دوباره بعد از روزهاي ابري مي 
كسي مي تواند غمگين بماند. فيض عيسي مسيح شبيه چنين  خورشيد    است: نور عيسي زندگي من را 
مانند روز جديد روشن مي كند و همه چيز به رنگ هاي روشن مي درخشد. اگر عيسي مرا خيلي دوست 

 بترسم؟دارد، چرا بايد غمگين باشم؟ اگر خدا براي من است از چه چيز ديگري بايد 
 

و اين نكته بسيار مهم است: عيسي نور را به هر كجا كه تاريكي و گناه وجود دارد  مي آورد.   -پنجم 
همه اينها زندگي را تاريك مي كنند. كسي كه   - خودپرستي، نفرت، فرار از خدا، انتقال مسئوليت به ديگران   

مي دهد زير رداي تاريكي بماند. نور در گناه زندگي مي كند از نور روز دور مي شود. او شرمنده است، ترجيح 
عيسي    گناه ما را آشكار مي كند، بنابراين ما ديگر نمي توانيم از آن پنهان شويم. در ابتدا دردناك است، اما 

 پس از آن   شفابخش است.  آمين
 

 آرامش خدا كه فراتر از تمامي عقل است، دلها و ذهنهايتان را در مسيحْ عيسي محفوظ نگاه خواهد داشت. 


